

Protokoll styrelsemöte 2018-06-12, Telefonmöte

Närvarande: Kjell Nordeman, Anders Svensson, Håkan Johansson, Per Sjöborg, Mats Wallgren, Ulf Gradén, Boris Wall, Sture Leandersson,
Frånvarande: Mauno Määttä,

- § 1 **Mötets öppnande**
Ordförande hälsade välkomna till telefonmötet
- § 2 **Val av mötesordförande och mötessekreterare**
Mötesordförande Kjell N sekreterare Ulf G
- § 3 **Fastställande av dagordningen**
Dagordningen fastställdes
- § 4 **Föregående styrelsemötes protokoll**
Ansvarsförsäkring, Anders återkommer längre fram.
I övrigt lades protokollet till handlingarna.
- § 5 **Kassarapport**
Anders S föredrog kassarapporten.
SÅF har nu fått förenings bidrag från riksantikvarieämbetet.
Nu har inkommit 407 fullbetalande medlemmar. Plus 86 familjemedlemmar.
- § 6 **Rapport ny hemsida**
Ny hemsida blir inte klart förrän slutet augusti. Medlemsregistret och båtregistret är klart. Prylmarknaden, panngruppen, och en del kopplingar återstår. Kjell kontaktar Magnus betr. panngruppens arbete.
- § 7 **ThN Utskick från Anders**
Anders S deltar från SÅF. Marie skall utreda om en lagstiftning betr. kulturarvet. Nytt möte 27/6.
För begränsad behörighet måste vi utreda vad som gäller med examen och sjötid.
Anders undersöker med transportstyrelsen och återkommer.
- § 8 **Värvningsbroschyrer, medlemsvärkning**
2000 ex. är beställda
- § 9 **200 års jubileet i Stockholm**
SÅF medlemmar rekommenderas boka plats på Motala express. Motala express tar 220 passagerare.
- § 10 **Kulturarvsdagarna i Forsvik 8-9september**
Trafik kan inte gå dit då där inte finns möjlighet att lägga till.
Dalslands kanal jubileet genomfördes gångna helgen. Det blev tyvärr dålig anslutning.
I Mora genomförs 28/7 Siljan Classic. Övriga aktiviteter se Sven,s lista.

Protokoll styrelsemöte 2018-06-12, Telefonmöte

- § 11 **Eventuell medlemsresa Nordewall II**
Ingen gemensam medlemsresa är planerad. Anders S kontrollerar med Per Hilding och Sven om aktiviteterna i Forsvik.
- § 12 **Övriga frågor**
Kjell avser att lyfta frågan beträffande koleldning på fartygsforum. I Karlstad eldar man med ved i inre hamnen. Ejdern har bekymmer med klagomål. Kan bli ett tema i Forsvik. I Leksand finns inskrivet hos kommunen att det förekommer ångbåtar i hamnen, varför man där inte kan klaga till kommunen.
Ett tema vid ett höstmöte kan vara betr. koleldning och behörigheter att framföra fartygen.
- Alla som inte har betalat medlemsavgiften senaste 10 åren har fått en förstasida av SÅF-bladet som påminnelse.
Alla enskilda medlemmar som inte betalat avgiften påminns en gång året efter. Om medlemmen inte betalat efter en inbetalning och en påminnelse finns dom enbart kvar i register med får ingen mer påminnelse.
- Sven,s arkiv hur hantera det? Ett arkiv som är omfattande. Per S kollar med Sven hur omfattande arkivet är, och talar sedan med Fredrik på maritima museet om dom kan arkivera SÅF materialet.
- 30/5 har Sture varit i kontakt med Carina (VD Strömsholms kanal) beträffande Strömsholms kanals planer på en tekniskt inriktad utställning. Carina har sökt bidrag och har nu bollen att återkomma till Sture.
- § 13 **Nästa möte**
Den 8/9 i Forsvik. Tid meddelas senare. OBS! Datum ändrat från föregående möte.
- § 14 **Mötets avslutande**
Mötet avslutade och ordförande tackade för visat intresse.

Vid Protokollet

Justeras



Ulf Gradén

.....

Kjell Nordeman